



## HKIoD Annual Dinner cum Presentation of Directors Of The Year Awards 2018 香港董事學會週年晚宴暨 2018 年度傑出董事獎頒獎典禮



2018 年度傑出董事獎首席贊助商  
Lead Sponsor, Directors Of The Year Awards 2018

To witness the awarding of excellence in corporate governance and director practices and to enjoy the company among peer directors, you are cordially invited to participate in the **HKIoD Annual Dinner cum Presentation of Directors Of The Year Awards 2018**.

**The Hon James Henry Lau Jr JP**, Secretary for Financial Services and the Treasury of the Hong Kong Special Administrative Region, has kindly consented to be our Guest of Honour and to deliver the keynote address at the event. The Annual Dinner and Presentation Ceremony will be an occasion for celebration and fellowship. Members, spouses and friends will be welcome.

本會誠邀閣下出席，並請攜眷及邀約親朋參與上述盛事，以誌見證學會獎勵傑出企管及董事表現、並聯誼董事友輩。學會很榮幸獲香港特別行政區財經事務及庫務局局長 **劉怡翔先生**擔任晚宴的主禮嘉賓，局長將於晚宴期間致辭。

**Date**  
日期

Thursday 29 November 2018 • 2018 年 11 月 29 日 (星期四)

**Venue**  
地點

Convention Hall, Hong Kong Convention and Exhibition Centre (Old Wing),  
1 Harbour Road, Wan Chai, Hong Kong  
香港灣仔港灣道一號香港會議展覽中心 (舊翼) 會議廳

**Time**  
時間

6:30 – 7:00pm Cocktail Reception 酒會  
7:00pm sharp To be seated. 就座  
**Official Ceremony, Banquet and Awards Presentation.** 儀式，晚宴及頒獎典禮。

Your participation in (a) sponsorship of a Diamond Table at HK\$28,800 or (b) reservation of a Standard Table or seats will highlight our collective efforts in the support of a good cause.

Please refer to the [online reservation form](#) for details.

CPD Hour: 1

歡迎閣下贊助(a)「金鑽桌」(每桌贊助額 HK\$28,800)或(b)預留「標準桌」/「標準桌」座位，以支持本會週年晚宴，並誌閣下與本會共同努力的成果。有關詳情，請參閱 [網上訂座表格](#)。

CPD 小時：1

**Enquiry 查詢：** [odessa.so@hkiod.com](mailto:odessa.so@hkiod.com) +852 2889 9986

*We look forward to seeing you at the Annual Dinner*  
我們希望能與閣下於週年晚宴上共慶聯誼